



ARKTIS PROGRAMFÖRENING

VECKOMÖTE 11 December 2023

ORDFÖRANDE :

Sofia Eklund

SEKRETERARE :

Just Lindberg

JUSTERARE :

Oliver Rön



Dokumentdatum: 2023-12-11

Utskriftsdatum:

ARKTIS PROGRAMFÖRENING

PROTOKOLL VECKOMÖTE

§ 1. MÖTET ÖPPNAS

Mötet öppnas kl. 12.07

§ 2. VAL AV ORDFÖRANDE, SEKRETERARE OCH JUSTERARE

Sofia vald till ordförande
Jennifer vald till sekreterare
Olivia vald till justerare

§ 3. MÖTETS BEHÖRIGHET

Mötet finnes behörigt

§ 4. PUBLICERING AV TIDIGARE HANDLINGAR

Alla handlingar har publicerats på hemsidan

§ 5. PUBLICERING PÅ INTERNET

Godkändes att mötesprotokollet publiceras på Arktis hemsida

§ 6. NÄRVARANDE

Styrelse: Sofia Eriksson, Jennifer Lindqvist,
Izabella Lindquist, Olivia Pilkvist, Ella Lindvall
Karlsson, Martin Stomberg, Emilia Asplund

Medlemmar:

§ 7. ÄNDRINGAR I DAGORDNING

§ 8. FASTSTÄLLANDE AV DAGORDNING

Dagordning fastställd

§ 9. RAPPORTERING

- Ordförande

- Varit på styrelsemöte
- Varit på referensgruppsmöte
- Åkt pulka med Arktis
- Älgsafari
- Varit på årsmöte 1

- Vice ordförande

- Fyllt i powerpointen till årsmötet
- Deltagit på årsmötet
- Åkt pulka med Arktis
- Gjort klart 2/3 luckor till julkalendern
- Publicerat protokoll
- Renskrivit årsmötesprotokollet



Dokumentdatum: 2023-12-11

Utskriftsdatum:

- Deltagit på ren och älgsafarin

- Ekonomiansvarig

- Deltagit på årsmöte
- Fakturerat för märkena till Geo, fått betalt
- Åkt pulka med Arktis
- Deltagit på älg och rensafari
- Handlat inför älgsafarin

- Utbildningsansvarig

- Deltagit på årsmöte
- Åkt pulka
- Nästan fixar klart mina luckor (1 kvar)
- Deltagit på älgsafari
- Fixat present till deltagarna i filmerna

- Eventansvarig

- Deltagit på Årsmöte 1
- Åkt pulka
- Mailat HSSO om sektionstorget, inget svar
- Deltagit på älg och rensafari

- Resansvarig

- Deltagit på årsmöte
- Gjort klart mina luckor till julkalendern
- Åkt pulka med Arktis
- Gjort Hitract event till fadderträffen
- Sammanställt deltagarlista älgsafarin
- Haft kontakt med/ planerat det sista inför safarin tillsammans med älg-Thomas, buss-Tomas, buss-Lars, bunkern och gdpr
- Planerat inför älgsafarin
- Handlat inför älgsafarin
- Anordnat och deltagit på älg-och rensafarin

- Informationsansvarig

- Deltagit på årsmöte
- Åkt pulka till julkalendern
- Deltagit på älgsafari
- Lagt ut julkalender
- Publicerat på Instagram
- Påbörjat design av märken

§ 10. DISKUSSION

- Planera Luciafirandet med fadderprojektet
 - Köpa fika: julmust, lussebullar, pepparkakor.
 - Hämta expen: märken, rollup, muggar
 - Ta med: arktis tröja och spel
 - Izabella handlar, saft, pepparkakor,

lussebullar



Dokumentdatum: 2023-12-11

Utskriftsdatum:

- Expen, saft, märken, påsar, rolllup, muggar, serveter.
- Ta med spel och tröja, samling: 10.40

- Planering inför kväll med öppen ingång:(jennifer)
 - spricka datum
 - 30 Januari
- Sälja A-kit till öppen ingång:
 - när och hur ska infon ske? Ett förslag är förtur till de som är med på öppen ingång kvällen?
 - Hur många har vi kvar?
 - Ungefär 9 kvar
 - Gå ut med info på instagram 15 Januari
- Lunchföreläsningar:
 - Diskussion kring detta på v-konf samt på referensgruppsmöte
 - Vill vi spåna på att göra en under vt? kanske tillsammans med voff?
 - Pratades även om att detta skulle diskuteras på framtida programrådsmöten
 - Lunchföreläsning med Väg och Vatten
 - Gärna ett Arkitektföretag, men isåfall gör vi det ensamma
- Häng med äldre arktis gängen, bra idé?
 - Sofia gör en fb grupp
 - Vad vill vi göra?
 - Vi tycker det är en bra idé och något vi vill utföra
 - Sittning
- Har vi koll på allt till julkalendern innan vi skiljs åt för jul?
 - Lägget är under kontroll

§ 11. ÖVRIGA FRÅGOR

- Mer gruppbilder
 - Filmerna med pulkor
- Märken
 - Efter jul

§ 12. BESLUT



Dokumentdatum: 2023-12-11

Utskriftsdatum:

§ 13. **NÄSTA MÖTE**

Nästa möte är 15/1 kl. 12:00 i E-huset.

§ 14. **MÖTETS AVSLUTANDE**

Mötet avslutat kl. 12.42